

# PERFORMANCES

**FRI 28.03. 18 - 19<sup>00</sup> SHOW TENT**

Age: ALL AGES // Language: EN, NV

Collectif and then....

## The Greatest Show On Earth

Roll up Roll up to The Greatest Show on Earth! A ringmaster and a popcorn seller bring you the biggest & best show in the world, with a splash of participation, a smattering of poetry & a tongue in a cheek.

Hereinspaziert zur größten Show der Welt! Ein\* Zirkusdirektor\*in und ein Popcorn-Verkäufer präsentieren die größte und beste Show der Welt, mit einem Spritzer Publikumsinteraktion, einem Hauch von Poesie und einem Augenzwinkern.

**FRI 28.03. 20 - 20<sup>45</sup> SHOW TENT**

Age: 14+ // Language: EN

Aerophilia

## Love and Rage + Artist Talk

Two non-binary people perform on the trapeze and chinese pole and address both the struggles and the solidarity within queer communities. "Rage, because they try to stop us from loving. Love, because we love anyway."

Zwei nicht-binäre Menschen treten am Trapez und am Chinesischen Mast auf und thematisieren dabei die Kämpfe und die Solidarität innerhalb der queeren Gemeinschaft.

„Wut, weil sie versuchen, uns an der Liebe zu hindern. Liebe, weil wir trotzdem lieben.“



**SAT 29.03. 18 - 19<sup>00</sup> SHOW TENT**

Age: 6+ // Language: DE, NV

## Two Extracts: Stones and Bodies

Laule & De Miguel

**PERMEABLE BODIES (Extract).** An oversized mobile of stones and metal rods visualises the clash between gravity and weightlessness, entering into a relationship with two performers, trying to become permeable.

Ein überdimensionales Mobile aus Steinen und Metallstäben visualisiert das Aufeinandertreffen von Schwerkraft und Schwerelosigkeit, das mit zwei Performerinnen in eine Beziehung tritt und versucht, durchlässig zu werden.

## INTERVAL / PAUSE

Jana Korb

**ABLE BODIES AND STONES.** Jana Korb is interested in bodies: bodies that are somewhere in between two extremes. An aerial performance with trapeze and hanging, scattered, balancing stones.

Jana Korb interessiert sich für Körper: Körper, die sich irgendwo zwischen zwei Extremen befinden. Eine Luftartistikperformance mit Trapez und hängenden, verstreuten, balancierenden Steinen.

**27. + 29.03. 20 - 21<sup>00</sup> SHOW TENT**

Age: 6+ // Language: DE, EN, NV

## Gala

A fresh line up of incredible artists for a night of aerial excellence. Hosted with the silky voice and sharp tongue of dark cabaret starlet, Lilly Mortis.

Eine Auswahl atemberaubender Artist\*innen präsentiert eine Galanacht der Luftartistik. Durch den Abend führt die spitze Zunge und seidige Stimme der Dark-Cabaret-Diva Lilly Mortis.

**Artists:**

Marie-Christine Founier, Thomas Evans, James Kingsford-Smith, Enriko Davidovs, Caroline Schroeck, Eleftheria Sarrigiannidou, Raya Mathiak, Lilly Mortis

**SUN 30.03. 17 - 18<sup>00</sup> SHOW TENT**

Age: ALL AGES // Language: NV

Aerial Lab

## Work In Progress

A curated collection of brand new aerial experiments to ignite your inspiration.

Eine kuratierte Sammlung brandneuer Luftartistik-Experimente.

**SUN 30.03. 18<sup>30</sup> - 20<sup>00</sup> BIG TENT**

Age: ALL AGES // Language: DE, EN, NV

Jam

## Circus & Live Music

Circus practitioners of all levels and musicians jam together in a shared space. Participation is free, spectators must have a Sunday Ticket.

Zirkusmenschen aller Niveaus und Musiker\*innen kommen zusammen, um einen gemeinsamen Raum zu schaffen. Die Teilnahme an der Jam ist kostenlos, Zuschauende müssen ein Sonntagsticket haben.



\*Prices including tax and fees

Design: Lily Schlinker